
Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie

Nummer DOC-21-346767
Zaaknummer Z-20-133065
Naam commissielid R. Manshanden
Fractie GroenLinks
Onderwerp Commissievragen GroenLinks raadscie. 28-1 agendapunt 6 BTA
Datum waarop de vraag is gesteld 25 januari 2021
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie.
Portefeuillehouder
Afdeling

1. In de raadsvergadering van 16 dec. 2021 staan de “Herziening waardevolle bomenlijst, 
De Herziening Kadernota Biodiversiteit en Het Groenbeheer en beleidsplan” ingepland. 
Wat is de reden dat deze op de raadsagenda komen en kunt u een beeld geven van de 
samenhang?

antwoord De waardevolle bomen in onze gemeente zullen ook beschreven worden in het 
Bomenplan en als bijlage wordt de lijst bij dit plan gevoegd. Het bomenplan is 
ingedeeld in een bomenbeleid en bomenbeheer gedeelte. Op dit moment hebben wij in 
onze gemeente nog geen bomenbeheer en bomenbeleidsplan. Het bestaande 
groenbeheerplan in onze gemeente zal worden herzien. Deze wordt onderdeel van het 
Groenplan, waaraan ook het onderdeel groenbeleid wordt toegevoegd. Het groenbeleid 
en groenbeheer gaat over al het groen areaal in onze gemeente: plantsoenen, bermen, 
parken, plantvakken en dergelijke. Binnen zowel het Bomenplan als het Groenplan 
wordt ook beschreven hoe biodiversiteit hiervan onderdeel uitmaakt. In detail zal de 
biodiversiteit binnen onze gemeente en hoe we dit toepassen in de praktijk, worden 
beschreven in de herziening van de Kadernota Biodiversiteit uit 2013. 

Gelet op de bezuinigingen kan het zijn dat niet alle plannen dit jaar 100% gerealiseerd 
kunnen worden. Daar zullen wij in dat geval tijdig over communiceren.


